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VIJC Jaarverslag 1 oktober 2023 - 30 september 2024  
 

1. Inleiding 
De winter- én zomertrainingen werden ook dit jaar weer goed bezocht, zowel door de volwassenen als 

de jeugd. 

Om de jeugd kennis te laten maken met onze vereniging organiseerden we herfstschaatsen, 

kerstschaatsen en Start to Skate. Vooral na het herfstschaatsen schreven veel kinderen zich in bij 

onze vereniging. Zo veel zelfs dat we een ledenstop voor de jeugd hebben moeten invoeren in het 

najaar van 2023. 

Waar het ledenaantal bij de volwassenen vrij constant blijft, zien we de aantallen jeugdleden flink 

toenemen. Ook wedstrijden en andere activiteiten worden door de jeugd goed bezocht. 

 

2. Leden  
 

2.1 Ledenbestand 
Vanaf 2022 monitoren we elk kwartaal het aantal leden bij de VIJC. In onderstaand overzicht is het 

aantal leden medio 2024 (peildatum 30 juni) vergeleken met vorige jaren. 

 

Categorie  Kenmerk 2021 2022 2023 2024 

Pupillen t/m 12 jaar 40 42 53 68 

Junioren  13-18 jaar 14 16 18 11 

Neo-senioren 19-22 jaar 5 3 2 3 

Zomerlid Jeugd t/m 22 jaar - 2 - - 

Senioren v/a 23 jaar 106 104 119 112 

Zomerlid volw. v/a 23 jaar 4 8 8 13 

 Totaal 165 175 200 207 

Erelid  4 4 4 4 

Lid v verdienste  1 1 1 1 

Steunpilaar  34 32 30 27 

 Totaal 39 37 35 32 

 



4 
 

 

 

Gedurende het jaar zien we vanaf oktober tot de zomer een geleidelijke groei. Bij de start van het 

nieuwe schaatsseizoen volgt een terugval door leden die hun lidmaatschap niet verlengen. Gemiddeld 

groeit het ledenaantal gestaag, vooral door een toename in het aantal jeugdleden die door activiteiten 

zoals herfst- en kerstschaatsen besluiten lid te worden. 

 

2.2. Bijzondere vermeldingen (Truusjes) 
Ook dit jaar werden er weer Truusjes uitgereikt aan leden die een bijzondere prestatie leveren.  

• Benthe van der Veen is uitgeroepen sporter van het jaar bij de jeugd, vanwege haar vooruitgang 

en motivatie voor het schaatsen. Zij is hiermee een voorbeeld voor de jongere jeugd.  

• Ren Vleer werd sporter van het jaar bij de volwassenen. Hij is frequent bezoeker van de 

skeelertraining, bostraining, Sportiomtraining en Eindhoventraining en heeft afgelopen jaar een 

flinke vooruitgang geboekt in de schaatstechniek. Daarnaast fiets hij zaterdags bij de koffiegroep.  

• Rachel de Wit ontving een Truusje als vrijwilliger van het jaar. Zij heeft zich al een aantal jaren 

met groot enthousiasme ingezet voor de jeugdcommissie. 

 

2.3 Speciale activiteiten voor leden 
Naast trainingen en wedstrijden, de kernactiviteiten van de VIJC, organiseren we ook gezellige 

activiteiten waar onze leden elkaar ontmoeten en beter leren kennen.  

• Voor de jeugdleden vond in de herfst het jeugdschaatskamp plaats. Met 20 deelnemers en grote 

ouderbetrokkenheid was dit een groot succes. 

• De nieuwjaarsbijeenkomst op 12 januari was weer vanouds gezellig. Bovendien een leuke manier 

voor oude en nieuwe leden om met elkaar kennis te maken. Er waren veel zelfgemaakte taarten 

en hapjes voor bij de koffie en de borrel. De dansvloer stond open, daar werd vooral later op de 

avond flink gebruik van gemaakt. .  

• Helaas is de op 15 september geplande ledendag niet doorgegaan, door een te geringe opgave 

van leden. Hopelijk kunnen de sportieve initiatieven en ideeën die de ledendagcie, bestaande uit 

Marc, Gerard, Folkert en Dirk voor deze dag hadden bedacht, volgend jaar wel door voldoende 

leden worden beleefd. 

• Sinterklaas is dit jaar ook gevierd waarbij er dit jaar 2 pieten op het ijs verschenen en alle trainers 

en jeugdleden hebben een cadeautje met een gedicht gekregen.  

• Voor de jeugdleden is er op 21 januari een mini Elfstedentocht georganiseerd in het Sportiom. 

Hierbij hebben de ouders en de trainers de handen in elkaar geslagen met als gevolg een groot 
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evenement met een mega grote opkomst van meer dan 50 jeugdleden. Tijdens dit evenement 

heeft Dirk ook opnames gemaakt en verwerkt in een promo film. 

• Familie schaatsen heeft dit jaar ook weer plaats gevonden tijdens de laatste training in het 

Sportiom. Hierbij hebben we alle ouders gevraagd om samen met de jeugd het ijs op te gaan. 

Door de grote drukte was een reguliere training niet mogelijk en is het vrij schaatsen geworden. 

• Uitreiking voor de top 10 verkopers van de Grote clubactie waarbij alle topverkopers een 

cadeautje van de club hebben gekregen. Dit is bedoeld om de verkoop van loten te promoten. Het 

cadeau was een paar snijvaste Viking schaatshandschoenen. Dit jaar heeft Roos Iding 40 loten 

verkocht en is hiermee de winnaar geworden van de grote clubactie. 

 

 

3. Trainingen en wedstrijden 
 

3.1 Trainingen en wedstrijden voor de jeugd  
 

Schaatstrainingen  

De eerste twee zondagen van de wintertraining in het Sportiom stonden ook open voor kinderen die 

wilden kennis maken met het schaatsen. Dit ‘Herfstschaatsen’ heeft een aantal nieuwe jeugdleden 

opgeleverd. Gedurende het najaar groeide de jeugdgroep zo hard dat er na de kerst een stop 

ingesteld moest worden. Ook proeflessen werden niet meer aangeboden.  

Aan de trainingen in Eindhoven op dinsdag- en donderdagavond deed een klein groepje jeugdleden 

mee. De jeugdcommissie stimuleerde dat meer jeugdleden gingen kennismaken met de trainingen in 

Eindhoven door een aantal kennismakingstrainingen te organiseren 

De samenwerking tussen de Schijndelse Ijsclub, Thialf en VIJC was vorig jaar goed bevallen en is 

afgelopen jaar naar tevredenheid gecontinueerd.  

 

Schaatswedstrijden 

a. Bossche Baan Kampioenschappen  

Op drie zondagen zijn in het Sportiom de Bossche Baan Kampioenschappen (BBK) gehouden. 

Alle jeugdleden die in het Sportiom trainen kunnen daaraan mee doen. Zo kunnen ze op een 

laagdrempelige manier kennis maken met het rijden van wedstrijden en wat daar allemaal bij komt 

kijken. Voor de deelnemers is dit heel erg leuk, voor de trainers is het een manier om de 

voortgang van de schaatsers in de gaten te houden.  

 

b. Trainingswedstrijden Langebaan Eindhoven  

De wedstrijden worden al jaren gereden door de jeugd in Eindhoven. Dit jaar waren dat Marick 

Morsheim, Igmar Verhoeven, Celiena Schellings, Benthe van Veen en Roos Iding, onder leiding 

van coach Rick Overheul. Rick heeft aangeven dit nog één seizoen te willen doen mits dit mogelijk 

is i.v.m. zijn knieoperatie. Een vervanger is voor komend seizoen al gevonden: Martienn van 

Bommel.  

 

c. Promotie wedstrijden Eindhoven 

Deze wedstrijden bieden de mogelijkheid om kennis te maken met het rijden van wedstrijden op 

de lange baan in Eindhoven, ook als je niet in Eindhoven traint. Vanuit de VIJC waren Sabine Bax, 

Janey Schellings, Kaithlin Middelburg, Lauren Debrauwer, Sam Feijen voor het eerst aanwezig. 

Ze vonden het erg leuk en gingen als een speer over het ijs. 
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d. Gewestelijke Kampioenschappen (GK) Breda  

Aan het GK in Breda op 26 en 27 november heeft Marick Morsheim meegedaan.  

 

e. Clubkampioenschappen 

Aan de clubkampioenschappen op 16 maart deden 30 jeugdleden van de VIJC mee. De pupillen 

en junioren stonden met veel enthousiasme klaar om te laten zien welke progressie ze het 

afgelopen seizoen hebben gemaakt. Uit reacties van jeugdleden en ouders kunnen we opmaken 

dat ze het evenement geweldig vonden.  

 

Zomertrainingen  

Voor de VIJC-skeelertrainingen bestaat onder de jeugd veel animo. Bij de start van het seizoen 

kwamen meer dan 20 jeugdleden de trainingen volgen. Nieuwe aanmeldingen volgden na Start to 

Skate. Aan de clubkampioenschappen deden 23 jeugdleden mee. Onder het toeziend oog van 

enthousiaste ouders werd een felle strijd geleverd. 

Voor de bostraining bleek vorig jaar te weinig animo onder jeugdleden te bestaan om een aparte 

trainingsgroep voor hen op te zetten. Ook dit jaar bleek de opkomst onvoldoende om een aparte 

training op te zetten. 

In de zomer hebben twee jeugdleden zich aangemeld voor het shorttracken in Eindhoven. Van het 

vervolg aan het einde van de zomer werd geen gebruik gemaakt. 

 

 

3.2 Trainingen en wedstrijden voor senioren 
 

Schaatstrainingen 

Trainingen in het Sportiom verliepen soepel. De zondagochtendgroep blijft populair, de 

zondagavondgroep is gegroeid en heeft inmiddels ook een vaste kern enthousiaste deelnemers.  

In Eindhoven had de dinsdagavondtraining iets meer deelnemers dan voorgaande jaren. De 

donderdagavondtraining had minder deelnemers dan vorige jaar, doordat een deel van onze leden 

zelf op donderdagmorgen schaatst.  

 

Schaatswedstrijden 

Op 16 maart vonden in Eindhoven de Clubkampioenschappen (CK) plaats. Hoewel het aantal 

deelnemers onder de senioren in het verleden wel eens groter is geweest, deed het aan de sfeer en 

inzet niets af.  

Gerjan Verhoeff en Hans de Vos hebben meegedaan aan marathonwedstrijden. 

 

Zaaltraining 

De zaaltrainingen werden in het winterseizoen weer op maandagavond in de sporthal van Reinier van 

Arkel gegeven onder de bezielende leiding van Chantal of Frans. De drie yogalessen werden gegeven 

door Elly. De opkomst was goed mede dankzij de muzikale begeleiding. 

 

Bostraining 

Aan de bostraining deed weer een vaste groep leden mee. Dit jaar werd er voor het eerst een korte 

zomerstop ingevoerd in de periode dat de trainers op vakantie waren. De deelnemers lieten zich dat 

echter niet aanleunen en organiseerden in deze periode de trainingen zelf. De skiërs die vorig jaar in 

het kader de samenwerking met de ski-vereniging meededen aan de bostraining zijn dit jaar 

afgehaakt. 
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Skeelertrainingen en -kampioenschap 

Aan de skeelertrainingen deed een grotere groep dan vorig jaar mee. Het natte voorjaar gooide vaak 

roet in het eten waardoor de skeelerkampioenschappen (CK) verplaatst werden naar september. 12 

Leden gingen de strijd aan. Omdat tegen het eind van de CK het weer eens nat werd kon de wedstrijd 

van de senioren niet vervolgd worden en werd deze pas een week later beslist. Josje en Martienn 

mogen zich een jaar lang clubkampioen noemen. 

Helaas heeft dit jaar een ongeval plaatsgevonden met nare gevolgen. Karin is langzaam herstellende. 

 

Fietstrainingen en fietstochten 

Onder senioren is er veel belangstelling voor het fietsen. Helaas was ook hier het natte voorjaar een 

grote spelbreker. De fietstrainingen op woensdagavond zijn meer gestructureerd met schema’s, wat 

zeer goed ontvangen werd. Op de wielerbaan in Schijndel vond een aantal specifieke trainingen 

plaats om de fietsvaardigheden te verbeteren. Met name de bochtentechniek was voor velen een eye-

opener. 

De zaterdagochtend fietsgroepen ontmoetten elkaar op iedere eerste zaterdag van de maand na de 

ochtendrit, om gezellig bij te kletsen met koffie en taart. 

Op 7 september hebben net als vorig jaar een aantal leden het rondje Limburg gefietst. Het was een 

prachtige route van 116 km met een aantal uitdagende klimmetjes. De fietsrit werd afgesloten met een 

klimtijdrit, waarbij bekeken werd wie zich het best wist te verbeteren ten opzichte van de vorige keer. 

Dit jaar was Stephan de winnaar omdat hij zijn tijd het meest verbeterd had.  

 

3.3 Trainingen en wedstrijden voor niet VIJC leden 
 

Herfstschaatsen in het Sportiom  

Op 15 en 23 oktober, tijdens de eerste twee trainingen van het schaatsseizoen, is voor de 2de keer het 

‘herfstschaatsen’ georganiseerd. Deze mogelijkheid om kennis te maken met schaatsen werd aan 

basisschoolleerlingen aangeboden via Sjors Sportief. Het evenement bleek erg in trek bij de jeugd en 

op de beide ochtenden stonden er 20 extra kinderen op het ijs. Hiervan is een aantal ook direct lid van 

de VIJC geworden. Het was een geslaagd evenement.  

 

Kerstschaatsen 2023 

Voor het eerste uur, de vroege vogels, hadden zich ruim 80 kinderen aangemeld. Het tweede uur zat 

met 120 kinderen helemaal vol. Ook dit kennismakingsevenement leidde weer tot een aantal nieuwe 

aanmeldingen bij de jeugd.  

 

Start to Skate 2024  

Met de jaarlijks georganiseerde cursus Start to Skate kunnen kinderen en volwassenen kennis maken 

met het skaten. Ook deze activiteit wordt via Sjors Sportief bekend gemaakt onder leerlingen van 

basisscholen. Ongeveer 50 kinderen en een klein aantal volwassenen deden dit jaar mee, evenals 

een groep jong volwassenen met autisme van Reinier van Arkel. De trainingen vonden dit jaar plaats 

op een nieuwe locatie. Dit evenement leidde tot nieuwe inschrijvingen en extra deelnemers aan de 

skeelertrainingen.  

 

Wielerploegentijdrit 2024 

Op 21 september vond de 27ste editie van de wielerploegentijdrit (WPTR) plaats. De WPTR is prima 

verlopen. Dit jaar deden beduidend minder teams mee dan vorig jaar en was er een gebrek aan 

vrijwilligers, waardoor alleen in de middag teams gereden hebben. Er deed één mixed VIJC-team mee 

en één mannen VIJC-team. Heel verrassend moest Coers dit jaar in “Embrun au Velo” haar meerdere 

erkennen. Deze ploeg heeft zelfs een parcours- en ronde-record gereden. 
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Natuurijs 

De weergoden waren druk bezig om ijs te maken. Het was voldoende om op 11 januari op de ijsbaan 

in Schijndel te trainen met de jeugd. De ijsmeesters hielden de weersverwachtingen nauwlettend in 

het oog. Zou de vorst doorzetten zodat er weer geschaatst kon worden op onze Ijzeren Man? Helaas, 

het mocht niet zo zijn. 

 

 

4. Inzet leden VIJC 
 

4.1 Trainers  
De trainersgroep bestaat uit 13 leden. Chantal van Dorst, Frans Dotinga, Hans Hairwassers, Hetty 

Hairwassers, Kasper de Jong, Dirk van Poppel, Gerard van der Schoot, Tim Tersmette, Hans de Vos, 

Natalie Wassenberg, Martienn van Bommel, Josje Snoek, Jan van der Kooij en Floor Peters 

verzorgden onze zomer- en wintertrainingen met ondersteuning van Rogier Albers en Celiena 

Schellings. Het afgelopen jaar werden de schaatstrainingen in het Sportiom in de ochtend gegeven 

door Gerard, Hans de Vos, Dirk, Chantal, Natalie, Martienn en Josje. In de avond waren dit Frans, 

Kasper en Tim. De trainingen in Eindhoven werden verzorgd door Gerard, Hans Hairwassers, Hans 

de Vos, Tim, Hetty en Dirk. De laatste twee geven de jeugd training samen met Bart (Thialf). 

De zaaltrainingen in de wintermaanden werden om beurten door Chantal of Frans verzorgd. De 

skeelertrainingen op maandagavond door Dirk, Gerard, Floor en Chantal. De bostrainingen op zondag 

door Gerard en Chantal. De fietstrainingen op woensdag door Dirk, Gerard en Jan. 

 

4.2 Commissies 
Veel werk voor evenementen en specifieke vraagstukken van de VIJC wordt verzet in commissies. Elk 

jaar belichten we het werk van enkele commissies in het jaarverslag.  

 

Jeugdcommissie  

In 2023-2024 bestond de jeugdcommissie uit Johny Schellings, Judith Middelburg, Peter Veenstra en 

Johan Baggerman. In samenspraak met trainers leidden zij alle zaken rond de jeugd in goede banen. 

De opvang van nieuwe leden, het voorlichten van ouders, het begeleiden van wedstrijden en het 

organiseren van activiteiten voor de jeugd vallen hieronder. 

De jeugdcommissie had zich in het voorgaande jaar een aantal concrete doelen gesteld, waaronder 

de groei van het aantal jeugdleden, de promotie van het schaatsen in Eindhoven en een grotere 

betrokkenheid en binding van de ouders. Dit jaar kon de jeugdcommissie vaststellen dat ze daar goed 

in geslaagd waren. De toeloop werd zo groot dat er halverwege het schaatsseizoen een stop voor 

jeugdleden in het Sportiom moest worden ingesteld. Voor het eerst is er met een wachtlijst gewerkt 

waarbij de jeugd zich kan inschrijven voor een plek bij de VIJC. Deze personen worden actief 

benaderd als er een plaats vrijkomt. De jeugdcommissie stimuleerde leden om deel te nemen aan 

kennismakingstrainingen en promo wedstrijden op de ijsbaan in Eindhoven en mee te doen aan de 

clubkampioenschappen. Ook organiseerde ze weer speciale activiteiten voor de jeugd, zoals het 

jeugdkamp en een mini Elfstedentocht. 

 

Fietscommissie 

Bestaand uit Marc Peters, Gerard van der Schoot, Natalie Wassenberg en Aad Geers verzetten veel 

werk tav de fietstrainingen en toertochten. Ze verbeteren de fietsveiligheid, de techniek en het plezier 

in in groepen fietsen. 

Zie ook bovenstaand stuk over fietstrainingen en fietstochten. 
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Ledendagcommissie 

Marc Peters, Folkert Morsheim, Gerard van der Schoot en Dirk van Poppel zijn trouwe motoren achter 

de organisatie voor een teambuidling/ gezellig samenzijndag voor al alle leden incl. ouders van de 

jeugd.  

Helaas is deze dag na veel voorbereidend werk op het laatste moment gecancelled wegens gebrek 

aan belangstelling. 

 

PR commissie  

De PR commissie, bestaande uit Jan van Kempen, Astrid van Diepen, Dirk van Poppel, Aad Smid en 

Jos van Haarlem, heeft er het afgelopen jaar weer voor gezorgd dat de VIJC regelmatig in het nieuws 

kwam. Met name Aad Smid verzorgt adequaat de website. 

 

Commissie Skeelerbaan in Vught  

Voor de continuïteit van de club vinden we het belangrijk dat we in Vught de beschikking krijgen over 

een skeelerbaan. Vorig jaar zijn we enthousiast van start gegaan na enkele jaren sluimeren, en dit 

jaar zijn er grote stappen gezet. Tijdens de raadsvergadering over de beleidsnota Spel, Sport en 

Bewegen heeft Kasper de Jong namens de skeelerbaancommissie VIJC een vurig pleidooi gehouden 

voor de realisatie van een skeelerbaan in Vught. Zo hebben we overleg met de gemeente gehad, 

twee wethouders, beleidsambtenaren Sport en Bewegen en RvA vertegenwoordigers. Stand tot nu 

toe: er wordt serieus gekeken naar en genoemd in de beleidsnota het realiseren van een baan op 

sportpark Bergenshuizen. 

 

Commissie verbindplaats 

De VIJC is een vrijwilligersorganisatie. We hebben geen betaalde krachten, alles wat er moet 

gebeuren, van trainingen tot interne organisatie, gebeurt door de leden zelf. Tot nu toe gaat dit goed 

maar het blijkt steeds moelijker te worden om onder onze leden nieuwe vrijwilligers te vinden. Dat is 

een risico voor de toekomst van de vereniging. De commissie ‘Verbindplaats’, bestaande uit Berto van 

der Manden, Josephine Verhaeren, Dimphy Beaujean en Ren Vleer onderzoekt hoe we de 

betrokkenheid bij de vereniging hoog kunnen houden. Een eerste actie is het koppelen van maatjes 

aan nieuwe leden, zodat zij zich snel thuis voelen binnen de VIJC. Ook zijn er bijeenkomsten bezocht 

van de KNSB en MOVE Vught over dit onderwerp. 

 

Wedstrijdcommissie Clubkampioenschappen (CK) 

De organisatie van de CK in Eindhoven was dit jaar in handen van Tijn van Bommel, Irene Derks en 

Aad Geers. Het was een geslaagd CK. Het aantal deelnemers mag wel wat meer worden. Irene werd 

in de bloemetjes gezet omdat ze afscheid nam van de vantagetaak. De wedstrijdcommissie is naarstig 

op zoek naar opvolgers voor de huidige organistoren.  

 

Wielerploegentijdrit com 

Ook dit jaar weer voor de 27e keer gehouden wielerploegentijdrit (zie bovenstaand stuk), 

georganiseerd door Aad Geers, Martin Huisman en Simon Hofstra, bijgestaan door vele vrijwilligers. 

Aad heeft aangegeven te stoppen en daarmee is de commissie naarstig op zoek naar een vervanger. 

 

Start to Skate 

Voor het eerst onder leiding van Dimphy Beaujean en Angelique Hendriks is dit jaar weer een 

succesvol Start to Skate georganisserd, weliswaar onder moeilijke weersomstandigheden. 1,5 x is de 

training doorgegaan. De gemiste training kon worden ingehaald tijdens de reguliere skeelertraining in 

Schijndel. Daar is vrijwel geen gehoor aan gegeven. 
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EHBO 

Bij elk evenement en bij nagenoeg elke training van de VIJC zijn gecertificeerde EHBO-ers aanwezig. 

De EHBO groep is dit jaar uitgebreid en telt nu 15 deelnemers. Kasper de Jong heeft de coördinatie 

op zich genomen. In het afgelopen jaar zijn 10 deelnemers via de VIJC opnieuw geschoold en 5 VIJC-

ers hebben via hun werkgever een herhaling gevolgd. 

 

 

4.3 Leden met specifieke taken  
Naast trainers en leden die zich inzetten in de commissies zijn er ook leden die een specifieke taak op 

zich genomen hebben. Denk aan de ledenadministratie, de schaatsbank, het historisch archief, 

vantage bij wedstrijden, vertrouwenscontactpersonen en schaatsenslijpers. 

Ook zijn er leden die op komen draven als er wat moet gebeuren. Zoals meehelpen bij het 

Kerstschaatsen, Start to Skate of clubkampioenschappen, jureren bij wedstrijden in Eindhoven, het 

clubhuis helpen schoonmaken, nieuwe leden opvangen bij trainingen en ze wegwijs maken, 

boodschappen doen voor evenementen, broodjes smeren en koffie schenken bij activiteiten.  

Dat alles is niet alleen belangrijk om de VIJC te laten draaien, het is vooral ook heel gezellig! 

 

 

5. Bestuur en beleid 
 

5.1 Samenstelling en werkwijze 
Het bestuur bestaat uit zes vrijwilligers. Naast de voorzitter, secretaris en penningmeester zijn er drie 

bestuursleden met de portefeuilles Jeugd, Vrijwilligers en evenementen en Trainingen en trainers.  

Tijdens de voorjaars ALV is de voorzitter, Stephan van Diepen, afgetreden met een vacature tot 

gevolg.  

Secretaris Ineke Sagasser is eveneens afgetreden en opgevolgd door Dimphy Beaujean. 

Als bestuurslid is toegevoegd Martin Huisman met de taken Clubkampioenschappen en 

pr/communicatie extern en intern. 

Ter versterking is Marc Peters tijdelijk toegetreden tot het bestuur tijdens de ALV in november 2023 

Het bestuur vergaderde zes keer op basis van de bestuurlijke jaarkalender. De afspraken worden 

vastgelegd en in de volgende vergadering nagelopen, de formele besluiten werden per kalenderjaar 

bijgehouden in een aparte besluitenlijst. Ter informatie zijn de besluiten over 2024 bij dit jaarverslag 

gevoegd (bijlage 1).  

 

Algemene ledenvergaderingen vonden plaats op 13 december 2023 en 7 april 2024.  

In het najaar vindt de verantwoording over het afgelopen jaar plaats, in het voorjaar worden de 

plannen, inclusief begroting, voor het nieuwe jaar besproken.  

Het bestuur heeft zich gericht op  

a. Gaan werken aan verbreding van het activiteitenaanbod binnen de VIJC 

b. Het versterken van de drie pijlers die onze vereniging dragen: trainers, vrijwilligers en PR.  

 

 

5.2 Samenwerking 
De VIJC werkt samen met andere sportverenigingen in Vught en omgeving mee aan het beleid om 

meer jeugd en meer ouderen en minder validen de kans te geven om te sporten. Voor de jeugd wordt 

dit bekend gemaakt via Sjors Sportief, voor ouderen en minder validen participeren we in het aanbod 
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dat in overleg met MOVE Vught en andere verenigingen tot stand komt en via advertenties in lokale 

bladen kenbaar wordt gemaakt. 

Het bestuur neemt deel aan de discussies binnen de gemeente Vught over het speel-, beweeg- en 

sportbeleid. Onze al lang gekoesterde wens om een skeelerbaan in Vught te realiseren staat opnieuw 

op de agenda. Er is veelvuldig contact met de beleidsambtenaar Sport en Bewegen van gemeente 

Vught. 

 

 

5.3. Toekomst VIJC  
Op dit moment gaat het met onze vereniging best goed, maar onze positie op de langere termijn baart 

toch zorgen. Een zorgpunt is dat er in de toekomst minder ijs zal zijn. De winters worden minder 

streng, daarnaast zal naar verwachting een aantal ijsbanen in Nederland in de komende periode haar 

deuren gaan sluiten. Naast fietsen dat inmiddels stevig is opgepakt, kijken we ook naar skeeleren, een 

populaire sport onder de jeugd. We zijn volop met de gemeente in gesprek om in Vught een 

skeelerbaan te realiseren.  

Veel ideeën zijn er hoe we als VIJC aan de weg kunnen timmeren, nieuwe doelgroepen aan kunnen 

trekken en andere activiteiten aanbieden. Maar dit alles staat of valt met betrokken leden die hier hun 

schouders onder willen zetten. We hebben een enthousiaste groep vrijwilligers, maar het zijn vaak 

dezelfde mensen. Om een bloeiende vereniging te blijven is betrokkenheid van een grotere groep 

leden gewenst.  

Een apart zorgpunt is de positie van onze trainers. Ook onze trainers zijn vrijwilligers uit onze 

vereniging. Op dit moment hebben we onvoldoende nieuwe aanwas om ook in de toekomst onze 

trainingen te kunnen blijven bieden. Met het huidige aantal trainers kunnen we bijvoorbeeld geen extra 

skeelertrainingen aanbieden, terwijl daar nu wel meer vraag naar komt.  

Via de KNSB worden online (beginners)cursussen aangeboden, waar inmiddels een paar leden 

gebruik van gemaakt hebben. Moge er meer volgen. 

Realisatie bestuurlijke organisatorische handelingen: inmiddels is alles wat de bestuurswissel met zich 

meebrengt netjes geregeld, zoals inschrijving bij de KvK en het UBO register. 

Het bestuur is transparant in de communicatie naar haar leden zoals de WBTR het vraagt. 

 

5.4 Vooruitblik 2024-2025 en verder… 
Vervolgstappen zetten in kader toekomstvisie: 

• Verbreding van het activiteitenaanbod onderzoeken 

• Vrijwilligers binden  

• Inclusiviteit vergroten in samenwerking met omringende verenigingen en gemeente 

• Trainersaanbod vergroten 

 

 

Bijlage: Besluiten VIJC in 2023-2024 

 

 

Vught, oktober 2024 Het bestuur van de VIJC: Stef Cornelissen (penningmeester), Dimphy Beaujean 

(secretaris), Berto van der Manden (waarnemend onofficieel voorzitter), Aad Geers 

(trainers en trainingen), Jos van Haarlem (vrijwilligers, contact gemeente en 

evenementen), Johny Schellings (jeugd), Martin Huisman (bestuurslid) en Marc Peters 

(bestuurslid) 
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Bijlage: Besluiten bestuur VIJC in 2023-2024 
 

 

Toelichting 

De WBTR vraagt dat het bestuur transparant is naar haar leden over besluiten die worden genomen. 

In deze bijlage bij het verslag van de bestuursvergaderingen houden we een overzicht bij van de 

besluiten van het bestuur in het lopend kalenderjaar. 

• De besluiten van het bestuur worden toegelicht in de Algemene Ledenvergaderingen.  

• In het jaarverslag wordt een overzicht gegeven van de door het bestuur genomen besluiten.  

• Jaarlijks (aan het eind van het kalenderjaar - bestuursvergadering januari) wordt de stand van 

zaken rond de besluiten binnen het bestuur besproken en de besluitenlijst geactualiseerd.  

 

Opvolging eerder genomen besluiten 

- Inmiddels hebben alle trainers, bestuursleden en begeleidende ouders van de jeugd een VOG 

en staat dat op de website vermeld 

- Potentiële leden die niet de financiële draagkracht hebben om lid te worden, kunnen bij 

uitzondering lid worden. De vereniging neemt dan het lidmaatschap voor zijn rekening. De 

ALV besluit dat er maximaal 3 leden op deze manier toegelaten worden. Regeling is van 

kracht. 

- Zodra er 65 kinderen voor een schaatstraining zijn ingeschreven, zal er een ledenstop 

ingesteld worden. Deze jeugdleden worden op een wachtlijst geplaatst en worden bij 

aanvang van het nieuwe schaatsseizoen geïnformeerd. Voor het seizoen 2024-2025 heeft dit 

plaatsgevonden. 

- Inmiddels is kleding tweemaal per jaar rechtstreeks te bestellen via Bioracer via een link op 

de website. 

 

Besluiten 2023-2024 

 

23 oktober 2023 
a) De gemeente Vught heeft ons laten weten dat we in aanmerking komen voor een 

stimuleringssubsidie voor sportverenigingen. Het bestuur stelt dat dat de VIJC deze subsidie 
niet nodig heeft en besluit af te zien van een aanvraag. Wel vragen we ondersteuning bij de 
realisatie van de skeelerbaan. 

b) Besloten wordt dat leden voortaan zelf rechtstreeks hun kleding bij BioRacer bestellen via 
een link op de website. Twee keer per jaar wordt dat opengesteld: in het voorjaar voor 
wielerkleding en in het najaar voor schaatskleding. Data worden opgenomen in de 
jaarkalender. 

 
11 december 2023 

c) Voor de ALV worden de actieve volwassen leden van de VIJC uitgenodigd. Actieve leden 
die met ingang van het nieuwe seizoen ondersteunend lid worden, worden in principe niet 
meer uitgenodigd voor de ALV (in de praktijk kan dat wel eens gebeuren).   

d) Opzeggen van het lidmaatschap dient een maand vóór 1 oktober te geschieden. Leden die 
na 1 oktober hun lidmaatschap opzeggen blijven lid tot eind september. Na 1 oktober 
betaalt de VIJC voor alle leden een afdracht aan de KNSB en zijn mensen lid tot eind van 
het seizoen. Deze gang van zaken staat de penningmeester in de mail over de contributie-
inning door NIKKI (eind augustus) nog eens benadrukken.  
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17 januari 2024  
e) Maximaal aantal inschrijvingen voor jeugdtrainingen in het Sportiom wordt van 60 

verhoogd naar 65. 
f) Besluit om t.a.v. extra jeugdactiviteiten een ruimhartig financieel beleid te voeren.   

 
20 maart 2024 

g) Bestuur draagt de extra kosten voor de shorttrackkussens voor de shorttrack zomertraining. 
 
17 juni 

h) Indien we een bestuurslid voordragen voor eerste periode of voor verlenging die geen lid 
van de vereniging is en wil worden melden we aan de ALV dat we persoon X voordragen als 
bestuurslid dan wel voor een nieuwe termijn waarbij hij/zij lid zal worden gedurende de 
bestuursperiode maar vrijgesteld is van contributie. 

 

 

 

 


